
2a Assemblea de la CAFI del curs 2023-2024

Data: 15 de març del 2024
Inici: 16:30 h
Final: 18:30 h
Assistents: 17 persones

1. Presentació i dinàmica del telèfon.

2. Es fan petits grups per parlar sobre tres preguntes en referència a la comunicació.

oCanals de comunicació de la CAFI.

oQuè es pot fer perquè la informació arribi a tothom?

oCom traslladar la informació de les famílies dins de la CAFI.

3. Posada en comú.

Els canals exclusius de la CAFI són les mateixes persones, d’enllaç o no, que transmeten la
informació en persona i la cartellera de famílies de la placeta.

No són accessibles a tothom.

Els canals de comunicació de l’Escola i les comissions mixtes són el correu electrònic de les
comissions, els mails i els grups de WhatsApp d’aula. A l’escola també es pot anar directament a
secretaria.

Proposta de fer un mapa amb les fotos de les famílies que estan a les comissions i al consell
escolar perquè sigui més fàcil saber a qui et pots dirigir en persona.

Hi ha molta fusió entre l’escola i la CAFI. Això impedeix que la CAFI faci el 100% el rol que
s’espera d’ella: moltes famílies no veuen sortida a les seves demandes o no gosen a demanar.

Caldria reformular la CAFI perquè les famílies sentin que és un ens independent de l’escola i de
les comissions.

Proposta de crear canals de debat per agrupar la gent on hi pogués haver diàleg bidireccional. Hi
hauria d’haver un llibre blanc o comissió de valors on es marqués, juntament amb l’escola, la
qualitat i els límits.

Proposta de crear espais de trobada i debat presencial, 2 o 3 al curs, per parlar d’inquietuds, com
estem, què pensem les famílies... Es podria aprofitar les festes, on hi ha molta gent, per dedicar
mitja hora a fer aquestes trobades i mentre estan, els infants fessin una activitat dirigida o un
monitoratge.



Proposta de crear grups de Telegram o WhatsApp per transmetre la informació que pugui ser
d’interès per a les famílies i que no passa pels canals oficials perquè no són pròpiament de
l’escola.

Es fa l’aportació que perquè una persona estigui informada ha de voler-ho. Hi ha molta informació
a moltes bandes i hi ha informacions que no calen anar-les traspassant perquè si t’interessa ho
pots buscar. El què es veu molt necessari és que les iniciatives de les famílies de l’escola es
transmetin.

Caldria escriure una normativa amb uns criteris i qui gestiona el canal. Es fa la proposta de quedar
un altre dia per seguir-ne parlant.

Es fa l’aportació que és important que sempre, des de la Junta, es busqui la manera d’implicar les
famílies. I perquè això passi és necessari crear vincle. Es fan algunes propostes en aquest sentit:

La primera assemblea és el primer moment de contacte del curs i seria molt adient dedicar una
estona a fer una dinàmica de petits grups per conèixer-se, opinar i crear vincle.

Si hi ha vincle entre les persones augmentarà la participació en les comissions.

Situacions que s’han generat en assemblees que tiren enrere a participar: quan hi ha persones
que diuen que estan cremades i dir si estàs o no en alguna comissió perquè incomoda si no hi ets.

A la comunitat de petits es fan moltes trobades fora de l’escola i es crea vincle. Quan els infants es
fan més grans aquest hàbit es perd. Hi ajuda en tenir un grup de WhatsApp extraoficial. Caldria
potenciar des de la CAFI que hi hagi un grup bidireccional de famílies d’aula per potenciar el
vincle.

4. Berenar


